
J.V.Veski nimelise Maarja-Magdaleena Põhikooli hoolekogu koosoleku 

protokoll  

                                                                                                 08.11.2022 

Algus 17.05 

Lõpp 19.00  

Koht: J.V.Veski nim. Maarja- Magdaleena Põhikool       

      

Osalejad: 

-Kristiina Raja kooli direktor  

-Kirsti Kadaja-Prodanets  õpetajate esindaja  

-Ariana Rooba lasteaia töötajate esindaja 

-Piret Haossar lapsevanemate esindaja 

-Endo Haossar- lapsevanemate esindaja 

-Mart Kallaste  lapsevanemate esindaja(lasteaed) 

-Kaile Tuvi   lapsevanemate esindaja 

-Anne-Liis Simo lapsevanemate esindaja(lasteaed) 

-Kadri Kaabel lapsevanemate esindaja(lasteaed) 

 

Puudusid:  

-Vahur Poolak Tartu valla esindaja 

-Andrea Pardanen õpilaste esindaja 

 

Protokollis: Kairi Mansberg lapsevanemate esindaja 



Koosolekut juhatas: Kristiina Raja ja Mart Kallaste 

 

Päevakord:  

1. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine 

2. Direktori sõnavõtt 

3. Hoolekogu esimehe ettekanne 

 

1. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine 

Valitud avalikul hääletusel uueks hoolekogu esimeheks Mart Kallaste  

Aseesimees Anne-Liis Simo 

 

2. Direktori sõnavõtt 

Direktori ülevaade lasteaias ning koolis toimuvast. Lasteaed lõpuks valmis. 

 45 last nimekirjas, 7 vaba kohta hetkel. 

Õpilaskodu uuendus viibib kuna ollakse valmis Tabivere lasteaia remondi ajal pakkuma 

lasteaiakohti sealsetele lastele. Kaua valmisolekus ollakse, ei teata. Õpilaskodu nõuetele 

vastav ehitus on eelarves kirjas. 

Direktori poolt jätkub aegunud dokumentatsiooni ülevaade. Töötajate tunnustussüs-

teemi väljatöötamine. 

Kooli aasta alguses on tööle asunud uus saksa keele õpetaja ning eripedagoog. 

Lasteaias uued töötajad olnud kuu aega. 

 

 

Tõstatatud teemad lapsevanemate poolt:  

-Lasteaia toit- liiga palju suhkruid hommikusöögis (liigmagus müsli ning jogurt) 

- Lapsed ei käi söömas, eriti 7,8,9 klass. Eelistatakse käia söögivahetunni ajal poes. 

Välja tulnud probleemid diskussiooni käigus: hanketingimuste tulemusena saab kool 

riknenud kaupa, kuid koolikokk on vallale sellekohast infot pidevalt jaganud. 



            -Lapsevanema tähelepanek: lasteaias koridoris kapid lahti. 

              Seinakontaktide kaitsed. 

            - Mõte lapsevanemalt: Kas lasteaias võiks olla inglise keele huviring?  

 

- Koolis probleemiks endiselt nutitelefonid. Kooli kodukorras vastav punkt olemas,       

kuid tulemusi ei ole. Filmitakse kaasõpilasi, Tik-Tok konto olemasolu ka õpetajate 

esindajal. On teadlik probleemist. Rohkem infot siinkohal ei jagatud. 

 Tõstatatud hoolekogu poolt uuesti küsimus kooli kodukorra osas. Hoolekogu poolt soovitatud 

kaasas olevad telefonid korvi koguda ning peale tunde tagastada. Vajadusel vestelda eraldi lap-

sevanematega.  

 

3. Hoolekogu esimehe sõnavõtt 

- Ülevaade eelmisel õppeaastal korraldatud õpilaste  ideekonkursist  „Minu kool ja minu 

staadion“ teemal.  

- Plaanis jätkata sportlike vaba aja tegevustega. Eelmisel aastal väga palju positiivset vas-

tukaja saanud spordipäev korraldatakse ka käesoleval õppeaastal. 

- Hoolekogu koosolekud vähemalt 4x aastas. 

 

  

      Allkirjad:  

 

Kairi Mansberg        Kristiina Raja 

 

 

          Mart Kallaste 

 

 

 

 



 


